
 
 
 
 
  VRAGEN 
 
door de leden van de raad gesteld overeenkomstig artikel 38 van het Reglement van 
Orde voor de vergaderingen van de raad van de gemeente Groningen. 
 
2011 – Nr. 66. 
 
VRAGEN van het CDA van de heer J. Seton betreffende vertragingsschade Forum. 
(Binnengekomen: 30 augustus 2011) 
 
 
De afgelopen week ontving de CDA-fractie de uitnodiging voor de officiële start van 
de bouw- en sloopwerkzaamheden aan de Oostwand van de Grote Markt. Hieruit 
blijkt dat de voorbereidingen voor sloop van de Oostwand, nieuwbouw daar en de 
bouw van het Forum zelf nu serieus worden. 
 
Dit terwijl er nog een serieuze politieke kwestie ligt. Eén van de dragende partijen van 
het Forum, de Socialistische partij, maar ook het CDA heeft als vaste lijn dat er geen 
extra gemeentelijk geld naar het Forum zou gaan. Steun voor het Forum hangt af van 
het nakomen van deze door het college geaccepteerde voorwaarde. 
 
Nu is er door het later beschikbaar komen van de provinciale bijdrage van € 35 
miljoen vertragingsschade ontstaan, die volgens opgave van de wethouder tenminste 
in de tonnen zal lopen. Dit is extra geld dat niet is begroot. 
 
Tot nu toe houdt het college vol dat met de provincie over het dragen van deze 
vertragingsschade wordt onderhandeld en dat men optimistisch is over de uitkomst 
daarvan. Dit optimisme deelt de CDA-fractie niet. Bovendien is de uitkomst, gezien 
de gestelde voorwaarde van geen extra gemeentelijk geld naar het Forum, alleen 
acceptabel als deze luidt dat de provincie de vertragingsschade volledig voor haar 
rekening zal nemen. 
 
Wij achten dit geen haalbare kaart, en als dat inderdaad bewaarheid wordt, kan dit 
alsnog de besluitvorming over het Forum beïnvloeden. Dit terwijl de 
sloopwerkzaamheden heel binnenkort van start gaan! Om niet in de klem van gedane 
zaken te komen, wil het CDA snel helderheid over wie de vertragingsschade gaat 
betalen, en stelt daarom de volgende vragen: 
 

1. Nu de sloopwerkzaamheden gaan starten, valt te berekenen hoe hoog de 
vertragingsschade is uitgevallen. Om welk bedrag gaat het concreet? 

 
2. Ziet u bekostiging van (een deel) van de vertragingsschade door de gemeente 

als extra gemeentelijk geld voor het Forum? Zoniet, waarom niet? 
 
3. Is het juist dat uw college over de vertragingsschade met de provincie in 

onderhandeling is? Zoniet, waarom niet? 
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4. Kunt u aangeven wanneer u een uitkomst van deze onderhandeling verwacht, 
met het oog op de nu startende voorbereidingswerkzaamheden?  

 
5. Hoe beoordeelt u het risico voor het Forum als door de uitkomst van de 

onderhandelingen een deel van de politieke steun voor het Forum wegvalt? 
 
Het college beantwoordt de vragen als volgt: 
 

Groningen, 20 september 2011. 
 
1. Zoals gemeld in onze brief van 12 januari 2011 (BD 11.2503545) bedragen de 

vertragingskosten circa € 500.000,-- per maand. De besluitvormingsprocedure 
over de REP aanvraag heeft geleid tot een vertraging van8 maanden. De 
vertragingskosten zouden als gevolg hiervan dus circa € 4 miljoen bedragen. 
Bij de herziening van de bouw- en grondexploitatie Grote Markt oostzijde, die 
wij naar verwachting in november kunnen voorleggen aan uw raad, is het 
exacte bedrag bekend inclusief de oplossingsrichtingen.  

 
2. Nee. De opdracht van uw raad aan ons college is het huidige plan binnen de 

door de raad goedgekeurde bouw- en grondexploitatie Grote Markt oostzijde 
te realiseren.  

 
3. Wij zijn met de provincie in gesprek over de vertragingsschade. 

 
4. Wij leggen in november een sluitende herziene bouw- en grondexploitatie 

Grote Markt oostzijde voor ter besluitvorming. 
 
5. Het uitgangspunt voor ons college is een sluitende bouw- en grondexploitatie 

binnen de door uw raad vastgestelde kaders. Zoals genoemd komen we 
binnenkort met een herziening die aan uw raad zal worden voorgelegd. 

 
 

 
 


